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	Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et Wagner
	
	Coram:  LeBel, Karakatsanis and Wagner JJ.

	
	
	

	ENTRE :

Ghislain Hudon, personnellement et ès qualités de tuteur à ses enfants mineurs, Raphaël Hudon, Jérémy Hudon et Gabriel Hudon et Sandra Bergeron, personnellement et ès qualités de tutrice à ses enfants mineurs, Raphaël Hudon, Jérémy Hudon et Gabriel Hudon

Demandeurs

- et -

Jean-Marie Lévesque

Intimé
	
	BETWEEN:

Ghislain Hudon, personally and in his capacity as tutor to his minor children, Raphaël Hudon, Jérémy Hudon and Gabriel Hudon and Sandra Bergeron, personally and in her capacity as tutor to her minor children, Raphaël Hudon, Jérémy Hudon and Gabriel Hudon

Applicants

- and -

Jean-Marie Lévesque

Respondent

	
	
	

	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Québec), numéro 200-09-007222-109, 2013 QCCA 920, daté du 22 mai 2013, est rejetée avec dépens.
	
	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-007222-109, 2013 QCCA 920, dated May 22, 2013, is dismissed with costs. 
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